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PROCES – VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare (online) a  Consiliului  local  municipal 

Târgu Mureş  din data de  20  august 2020 

 

 

 

 

Din totalul de 22 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la  şedinţă 15  

consilieri locali. Absentează domnii consilieri Makkai Grigore, Magyary Elod, Bakos 

Levente, Moldovan Călin, Todoran Radu, Bratanovici Cristian şi Bogoşel Constantin. 

D-na Secretar Buculei: - bună ziua,  domnul consilier Bakos lipseşte, trebuie să 

alegeţi un preşedinte de şedinţă care să conducă şedinţa de astăzi. 

Dl. consilier Vajda: - propun pe domnul Papuc.  

D-na p. Secretar Buculei: - îl avem pe domnul Papuc nominalizat, eventual să 

votaţi dacă sunteţi de acord ca dânsul să conducă. 

Dl. consilier Csiki: - cine este împotrivă? 

D-na p. Secretar Buculei: - toată lumea „pentru”, domnule preşedinte, vă rog.  

Dl. consilier Papuc: - aşa cum aţi văzut, în conformitate cu Dispoziţia Primarului 

din 17 august 2020, s-a convocat şedinţa extraordinară  a Consiliului local de astăzi, cu un 

singur punct pe ordinea de zi şi anume: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea coridorului de mobilitate integrat, cu 

denumirea proiectului ,,Reabilitare infrastructură rutieră pe coridorul: cartier Tudor 

Vladimirescu-cartier 22 Decembrie 1989, deservit de transportul public,, , în vederea 

depunerii Cererii de finanțare pentru realizarea Documentației tehnico-economice prin 

POAT 2014-2020, proiect derulat în parteneriat cu Agenția pentru Dezvoltare Regională 

Centru.  

Dl. consilier Papuc: - este un acord de principiu, aşa cum vedeţi, am discutat 

astăzi cu direcţia de resort, am cerut nişte clarificări, e vorba de un acord de principiu, îl 

aveţi în anexe, acel coridor de mobilitate care se cuplează cu proiectul My City Târgu 

Mureş pe care îl avem deja votat pentru zona centrală, e vorba de infrastructura rutieră, cu 

benzi dedicate pentru autobuze, trasee, piste de biciclete şi practic îngroparea reţelelor 

electrice, în sfârşit, a tuturor şi reconfigurarea centrului aşa cum am votat, aşa cum a fost la acel 

concurs de soluţii pe care l-am avut … câştigătoarea, deci un proiect integrat pentru toate aceste 

aspecte.   

Supun la vot ordinea de zi: 

Cine este împotrivă? –  

Nimeni, mulţumesc.  

Dacă sunt discuţii pe marginea acestui proiect? 
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Dl. consilier Boros: - am eu. 

Dl. consilier Papuc: - vă rog, domnule Boros. 

Dl. consilier Boros: - ştiţi ce lipseşte de acolo? Nu se poate trece acolo şi limita, 

adică str. Gheorghe Doja … municipiul Târgu Mureşul cu localitatea Cristeşti, deci nu e 

posibil? 

Dl. consilier Papuc: - avem votat, este prevăzut în alt proiect, Gheorghe Doja cu 

Cristeşti, există, da, partea aceea, de la intersecţia cu Bega până la limitele cu Cristeştiul, 

aceasta este de la Dedeman până în centru, pe 22 Decembrie şi practic până la intrarea la 

cimitirul municipal către Sângeorgiu de Mureş  

Dl. consilier Boros: - aducem şi Mureşeniul în circulaţia civilizată. 

Dl. consilier Papuc: - staţi să vă arăt, ia uitaţi, dacă se vede, vedeţi? 

Dl. consilier Boros: - da 

Dl. consilier Papuc: - cu verde şi cu albastru este cealaltă, care merge către 

Gheorghe Doja, ce este cu verde votăm astăzi. 

Dl. consilier Vajda: - 1 Decembrie, strada Lungă şi 7 Noiembrie. 

Dl. consilier Papuc: - 1 Decembrie, 22 Decembrie şi 7 Noiembrie, exact 

Dl. consilier Vajda: - fosta strada Lungă. 

Dl. consilier Papuc: - Gheorghe Doja există pe partea cealaltă. 

Supun la vot. 

Cine este împotrivă? –  

Nu este nimeni împotrivă. 

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 

Diverse  

Dl. consilier Csiki: - dacă îmi permiteţi am să vorbesc în ambele limbi, aş începe 

în ungureşte. 

Stimate domnule viceprimar, stimaţi colegi, contrar celor afirmate în campania 

electorală a candidatului Pro România, la funcţia de primar al Municipiului Târgu Mureş, 

deci domnul Claudiu Maior, fracţiunea UDMR a sprijinit dezvoltarea oraşului, drept dovadă 

am votat proiectul de hotărâre de astăzi, am susţinut consecvent acele proiecte  care au 

contribuit la reala dezvoltare a oraşului mai ales cele care au fost co-finanţate de fondurile 

europene. Totodată, am încercat să echilibrăm bugetul oraşului pentru a opri risipa de bani. 

Nerealizările nu pot să fie puse în cârca Consiliului local, a celor din fracţiunea UDMR, mai 

degrabă executivul, adică primăria Municipiului Târgu Mureş, în frunte cu primarul, Dorin 

Florea, a avut timp de 20 ani ca să ducă la bun sfârşit proiectele oraşului, faptele care 

vorbesc de la sine. 

În altă ordine de idei, marţi a avut loc o întâlnire, cu directorii liceelor, pentru 

începerea noului an şcolar, unde domnul primar în discursul dânsului, numai de consilieri se 

lega, acei consilieri răi, care nu votează bani, spune despre acei consilieri care au fost 

prezenţi la toate şedinţele de Consiliu local, iar dânsul nici măcar atâta nu a avut timp să îşi 

facă să vină în ultimii 3 ani jumătate, nu a participat la nici o şedinţă a Consiliului local. Ba 

mai mult, spune că la ultima rectificare am lăsat 100.000 lei la şcoli. Stimaţi colegi, peste 
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10.000.000 lei au fost votaţi la ultima rectificare pentru şcoli, pentru utilităţi, pentru 

reparaţii, investiţii ş.a., peste 10.000.000 lei. Acest lucru  l-a spus şi domnul Claudiu Maior, 

viitor candidat pentru funcţia de primar, care spune că noi am tăiat, am lăsat 100.000 lei la 

şcoli. Fals, am lăsat peste 10.000.000 lei, am votat. Asta am vrut să spun, în rest, eu vă 

doresc o zi bună, vă felicit pe toţi. 

Dl. consilier Papuc: - mulţumim, dacă mai este cineva să ia cuvântul la diverse, 

dacă nu declar închisă şedinţa extraordinară. 

Dl. consilier Csiki: - domnule viceprimar, doar o singură frază aş mai dori. În 

discurs, domnul primar a spus că nu are treabă cu internatele pentru că în internate nu stau 

copiii târgumureşenilor. Pun eu întrebarea, de la noi pleacă foarte mulţi copii care termină 

facultatea sau liceul, pleacă mai ales înspre zona Clujului, noi chiar nu putem să oferim ceva 

pentru acei copii care doresc să facă educaţie în Târgu Mureş? Poate vor fii copiii Târgu 

Mureşului.  

Dl. consilier Papuc: - suntem chiar obligaţi să oferim. 

Dl. consilier Bălaş: - domnule Csiki, eu de 4 ani, vă zic că Florea şi Maior, nu-s 

de treabă şi trei ani şi jumătate nu m-aţi ascultat, mai bine mai târziu decât niciodată. 

Dl. consilier Boros: - bine că vopsim nişte benzi … 

Dl. consilier Csiki: - ne-aţi băgat în ceaţă domnule Radu Bălaş în anul 2017 când 

aţi votat bugetul, nu am înţeles ce doreaţi atunci, nu aveam încredere în dvs. că aţi votat 

destul de rău atunci. 

Dl. consilier Bălaş: - nu aţi fost acolo să mă sfătuiţi ce trebuie să fac, aşa cum mi-

aţi dat sfaturi… 

Dl. consilier Csiki: - vedeţi de ce trebuie comunicare? 

Dl. consilier Papuc: - ca într-o familie, comunicarea este esenţială, dacă mai este 

altcineva care doreşte?  Nu, declar închisă şedinţa extraordinară din data de 20 august 2020, 

mulţumesc, la revedere.  

 

 

Dl. consilier  Papuc Sergiu   – preşedinte de şedinţă ___________________ 

D-na Buculei Dianora  - p. Secretarul general al  munic. Târgu Mureş _____ 

 

 


